
Zápis z konference subjektů 
Jihočeské oblasti ČJF

2023
Den konání 1. února 2023
Místo konán Češnovická hospoda v Češnovicích
Čas od: 16:00 do: 20:00

Přítomnost členů JČ oblasti Přítomno 36 zástupců subjektů JČ oblasti ČJF z 
celkového počtu 123 –  29,26 %

Přítomnost hostů Ing. Petr Kuklík generální sekretář ČJF
Marek Holub Zástupce VV

Vzhledem k menší než nadpoloviční účasti byl začátek konference posunut na 16:30 hod.

Program jednání:
1) Zahájení
2) Schválení programu
3) Volba pracovního předsednictva
4) Volba mandátové, volební a návrhové komise
5) Zpráva předsedy oblastního výboru o činnosti oblastního výboru
6)  Zpráva předsedy oblastního výboru o hospodaření oblasti
7) Zpráva mandátové komise
8) Představení kandidátů
9) Volba předsedy Jihočeské oblasti  ČJF
10) Volba členů oblastního výboru
11) Zpráva volební komise – výsledky voleb
12) Volba delegátů oblasti pro konferenci ČJF z. s.
13) Návrh kandidátů do orgánů ČJF
14) Diskuse.
15)  Návrh a schválení usnesení
16) Závěr konference

Průběh jednání a přijatá usnesení:
1. ZAHÁJENÍ

Předseda OV Ing. Jiří Mayer přivítal přítomné účastníky a hosty a pověřil vedením 
konference Mgr. K. Hanušovou.

hlasování Pro:36 Proti:0 Zdržel se:0
2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU

Program schválen jednomyslně
hlasování Pro: 36 Proti:0 Zdržel se:0

3 Volba pracovního předsednictva
návrh: Hanušová, Mayer, Kozák - schváleno jednomyslně

4 Volba mandátové, volební a návrhové komise
Konference jednomyslně zvolila pracovní komise ve složení:

- mandátová a volební – Z. Horká, M. Petřičková, K. Vaňková
- návrhová - V. Čoudková, P.M. Civišová, Š. Drahošová
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5 Zpráva předsedy oblastního výboru o činnosti oblastního výboru
Přednesla Mgr. K. Hanušová a konference ji vzala na vědomí.
- činnost SCM - podařilo se je udržet v chodu i přes složitou situaci při covidu
- sport - olympijská účast a reprezentace K. Papouška, MČR - úspěchy ve skocích i
drezuře (P.M.Civišová, ....)
-  bohužel  se nepodařilo spolupracovat s centrálou - témata kategorizace jezdců,
zastropování výše startovného a poměru k výhrám, použití čísel koní na závodech

6 Zpráva předsedy oblastního výboru o hospodaření oblasti
Přednesla Mgr. K. Hanušová a konference ji vzala na vědomí.
- čerpání prostředků SCM skoky a drezura - došlo k přečerpání o cca 20 tis. 
- seznámení se zůstatkem otevřeného účtu 

7 Zpráva mandátové komise
Přednesla Mgr. K. Hanušová a konference ji vzala na vědomí.
Přítomno 36 zástupců subjektů JČ oblasti ČJF z celkového počtu 123 –         %

8 Představení kandidátů
Všichni kandidáti postupně využili čas na své představení. Zahájil kandidát na 
předsedu OV Z. Hruška poděkoval členům stávajícího OV za jejich dosavadní práci a 
seznámil přítomné se společnými vizemi a cíli - demokracie  (zastoupení všech 
disciplín a možnost rovného rozhodování), transparentnost (zveřejňování 
důležitých dokumentů - zápisy z jednání, finanční situace), férová komunikace, 
podpora regionálního sportu, vzdělávání (aktivní pořádání vzdělávacích akcí, ZZVJ), 
ocenění jezdců, podpora reprezentace oblasti, informovanost (prostřednictvím 
webu i sociálních sítí). Následovali postupně i všichni další kandidáti, kteří svou 
kandidaturu před začátkem konference potvrdili. 

Ve stanoveném termínu doručil svou kandidaturu ještě pan A. Zeman, který se  jí  
přímo na konferenci  vzdal.

9 Volba předsedy Jihočeské oblasti  ČJF
V prvním kole byl zvolen Z. Hruška. 

10 Volba členů oblastního výboru
Proběhla volba kandidátů, kteří byli v souladu s Jednacím a volebním řádem 
navrženi do konce osmého dne předcházejícího dni oblastní konference oblastnímu
sekretáři, a to Š. Drahošová, V. Horký, K. Vaňková, J. Kreidlová. Všichni byli v prvním
kole zvoleni.          

11 Zpráva volební komise – výsledky voleb
Z. Hruška            36 hlasů
Š. Drahošová      34 hlasů
V. Horký              33 hlasů
J. Kreidlová         34 hlasů
K. Vaňková          29 hlasů

12 Volba delegátů oblasti pro konferenci ČJF z. s.
Byla navržena změna způsobu hlasování na volbu aklamací 
Pro: 36 Proti:0 Zdržel se:0
Navržení delegáti byli zvoleni:
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K. Hanušová, Z. Hruška, V. Horký, K. Vaňková, Jana Kreidlová
Pro: 35 Proti:0 Zdržel se:1
Náhradník: M. Holubová, M. Žáčková
Pro: 36 Proti:0 Zdržel se:0

13 Návrh kandidátů do orgánů ČJF
tento bod nebyl projednán

14 Diskuse.
p. Holubová vznesla dotaz týkající se nového sazebníku poplatků, konkrétně 
vyjádřila nesouhlas se sazebníkem a způsobem jeho schválení. Vyjádřila obavu o 
budoucnost klubů, navýšení poplatků odradí lidi od členství v ČJF.- k tomuto se 
připojila i Š. Drahošová.  
O procesu schvalování informovala K. Hanušová. p. Holubová navrhuje toto řešit i 
na celostátní konferenci. 
Reagovali zástupci sekretariátu a VV - p. Kuklík vyjádřil se k procesu schvalování , 
DiK byla vyzvána k prověření procesu a neshledala pochybení. 
p. Holub poděkoval novým i starým za práci, kteru odvedli. Popsal logiku navýšení 
poplatků - sazebník je starý z roku 2010, celé navýšení poplatků bude zůstávat v 
oblastech, pro JČ 35% navíc. Zdůvodňuje nutnost financování všech nutných 
činností pro zachování dalšího rozvoje. Formulace jednotlivých poplatků se 
nezměnila, pouze výše některých. ČJF se tím snaží pokrýt klesající příjmy z dotací. 

V následné diskusi byla probírána témata:
Výsledkový program - přechod na nový software je komplikovaný zejména pro 
malé pořadatele, Gallop bude možné ještě v roce 2023 používat 

Odvod části startovného ČJF - použití těchto prostředků 

Čísla koní na závodech - od letošního roku změna zavedeného způsobu označování 
- p. Holub - důvody čitelnost na závodech a návaznost na FEI pravidla - propojení s 
databází

Podpora malých pořadatelů - vyjasnění definice - jsou to všichni kromě MČR 

Reprezentace - zdroje pro podporu nepůjdou z navýšení poplatků, má vlastní dotaci

p. Kuklík podal informace o benefitním programu pojištění členů ČJF - v současné 
době se připravuje

K. Hanušová navrhuje - konference ukládá předsedovi oblasti aby se zasadil o 
svolání jednání Rady ČJF s požadavkem opětovného projednání sazebníku poplatků 
v nejbližší možném termínu - PRO:  32       PROTI:              ZDRŽEL SE:

K. Hanušová vznesla dotaz k přihlašování na mezinárodní závody - v současnosti A 
závody 

Požadavek na to aby byl v JIS viditelný seznam přihlášených a pořadatel měl 
možnost ponechat si 15 % limitu pro "své" jezdce
PRO: 30   PROTI: 1    ZDRŽEL SE: 0
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Š. Kolářová - plnění pojištění odpovědnosti koně, který je v majetku osoby, která 
není členem ČJF - pojištění bude uzavíráno na osobu pro sportovní činnost v rámci 
spolkové činnosti a je nutné pojistku zaregistrovat v JIS

V. Horký se vyjádřil ke způsobu jednání o změnách v rámci ČJF - ve srovnání s DE 
zde chybí zapojení členské základny do procesu rozhodování

15 Návrh a schválení usnesení
Předsedkyně návrhové komise  Z. Horká přečetla delegátům návrh usnesení, který 
byl jednomyslně schválen
Pro: 30 Proti:0 Zdržel se:0

16 ZÁVĚR
Předsedající poděkoval všem za účast a konferenci ukončil.

Dne 1.2.2023 v Češňovicích                   zapsala: Ing. Jana Kreidlová 
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